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Plats  Lomma kommunhus, Sammanträdesrum Önnerup   
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Beslutande Carin Hansson (M) 
Oscar Magnusson (M) 
Ann Haluzova (M) 
Peppe Pollack (L) 
Sebastian Merlöv (S) 

ordförande 
vice-ordförande 
ersätter Marc Schildt (M) 
ledamot 
ledamot 
 

Övriga deltagare Filippa Bokelid 
Martin Persson 
Michael Tsiparis 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Nämndsekreterare 
Förvaltningschef 
Kultur- och fritidschef 

Utses att justera Sebastian Merlöv  

Justeringens plats 
och tid 

Lomma kommunhus, 2021-01-25 
 
 
 
 

Paragraf  
§1-§4 

Underskrifter Sekreterare   

  Filippa Bokelid 
 Ordförande   

  Carin Hansson 
 Justerande  

 
 

  Sebastian Merlöv 
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ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  

Sammanträdesdatum 2021-01-18   

Paragrafer §1-§4   

Datum när anslaget 
sätts upp 

2021-01-26 Datum när anslaget  
tas ned 

2021-02-17 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset i Lomma   

 
Underskrift 

  

 Filippa Bokelid  
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KFN AU § 1   KFN/2020:71 - 002 
 
 

Yttrande över remiss avseende Motion från Fokus Bjärred angående 
utvecklande av Sportcenter på Borgeby IP-området 

 
 

Ärendebeskrivning 
Fokus Bjärred har inkommit med en motion till kommunfullmäktige. Genom motionen 
önskar partiet att Lomma kommun tillsammans med berörda idrottsklubbar och andra 
relevanta intressenter ska driva en arbetsgrupp med målet att etablera en plan för 
utveckling av Borgeby IP-området till ett Borgeby Sportcenter.  

 
Yttrande  
Förvaltningen ser Borgeby IP som ett viktigt verksamhetsområde och mötesplats. I 
området bedriver flera föreningar träning och även motionärer från allmänheten 
nyttjar området. Förvaltningen har under ett antal år arbetat med att utveckla 
idrottsplatsen till att vara mer än enbart fotbollsplaner. De senaste fyra åren har det 
tillkommit beachhandbollsplan, löpslinga, grillplats, utegym, konstgräsplan samt 
hinderbana. Även en utomhusbasketplan i området är för närvarande under politisk 
behandling. Förvaltningen arbetar tillsammans med föreningar i syfte att öka 
samarbetet mellan dem och hitta gemensamma projekt i syfte att utveckla området.  
 
Förvaltningen ser inget behov av en separat arbetsgrupp kring idrottsplatsen då 
utvecklingsarbete pågår och underhåll sker i befintlig organisation.  
 
Beslutsunderlag 
‒ Yttrande över remiss avseende motion från fokus Bjärred angående utvecklande 

av Sportcenter på Borgeby IP 
‒ Remiss från kommunstyrelsen 
‒ Motion från Fokus Bjärred  

 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott föreslår kultur- och fritidsnämnden att 
besluta: 
‒ Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen att rekommendera 

kommunfullmäktige att avslå motionen med hänvisning till förvaltningens 
yttrande.  

______________________ 
 
Sändlista  
Akten 
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KFN AU § 2   KFN/2021:6 - 060 
 
 

Beslut om arrendeavtal angående Saltsjöbaden för LBTK 
 

Ärendebeskrivning 
Kultur och fritidsnämnden samt tekniska nämnden sa 2017 upp arrendeavtalet 
angående tennisbanor vid Bjärreds Saltsjöbad med syfte att omförhandla det med 
Lomma-Bjärred tennisklubb LBTK.  
 
Arrendeavtalet löper ut den 13 mars 2021. Kultur och fritidsnämnden vill att tekniska 
nämnden som är kommunens avtalspart, tecknar ett nytt avtal med en avtalslängd på 
10 år.  
 
Förslag på förändringar 
Kultur och fritidsnämnden vill ha en förändring jämfört med det gamla avtalet. Under 
punkt 6 står det i det gamla avtalet att Kultur och fritidsnämnden svarar för VA-
avgifter under arrendetiden sam arrendeavgifter för ovan nämnda markområde.  
 
Kultur och fritidsnämnden vill att arrendatorn står för dessa avgifter och att lydelsen 
blir: 
 
Arrendatorn svarar för VA-avgifter under arrendetiden samt arrendeavgifter för ovan 
nämnda markområde. 
 
Meningen angående Kultur- och fritidsnämndens bidrag ska strykas.  
 
I arrendeavtalet ska det stå att Kultur- och fritidsnämnden tecknar ett 
verksamhetsavtal med LBTK som säkerställer att allmänheten och andra föreningar får 
tillgång till området.  

 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2021-01-13 från förvaltningschef och kultur- och fritidschef  
‒ Nuvarande arrendeavtal avseende tennisbanor vid Bjärreds Saltsjöbad 

 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott föreslår kultur- och fritidsnämnden att 
besluta: 
‒ Kultur och fritidsnämnden uppdrar åt kommunstyrelsen att skriva ett nytt 

arrendeavtal med LBTK avseende tennisbanor vid Bjärreds Saltsjöbad. 
./.  Bilaga A, B. 

______________________ 
 
Sändlista  
Akten
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KFN AU § 3   KFN/2020:7 - 000 
 
 

Uppföljning av synpunkts- och klagomålshantering KFN 2020-01-01 - 
2020-12-31 

 
 

Ärendebeskrivning 
När en kommuninvånare har synpunkter, förslag eller klagomål på kommunens service 
finns möjligheten att lämna dem till LUKAS, Lomma kommuns system för hantering av 
synpunkter och klagomål. LUKAS står för "Lomma kommun uppmanar 
kommuninvånarna avge synpunkter".  
 
Oberoende av om synpunkterna skickas in via hemsidan, svarskort, brev eller telefon 
samlas de upp av Kontaktcenter (KC), registreras i den gemensamma databasen 
Barium, kategoriseras och skickas vidare till berörd handläggare. 
 
Om synpunkten kräver svar från en tjänsteman gäller följande;  
• Kontaktcenter utser tjänsteman som ska besvara ärendet  
• Tjänsteman får mail från Barium om att de har en synpunkt att besvara  
• Tjänsteman har tre dagar på sig att besvara synpunkten. Det finns en 
automatgenerad signatur i systemet där det framgår namn, titel och förvaltning  
• Om ärendet inte besvaras i tid får närmsta chef ett mail om att det finns obesvarade 
ärenden  
• När tjänsteman besvarat och klarmarkerat synpunkten i Barium får Kontaktcenter 
uppgiften att publicerat svaret på hemsidan  
 
Varje synpunkt har ett kommentarsfält kopplat till sig där andra invånare har möjlighet 
att kommentera. I de fall kommentaren har en tydlig frågeställning ska kommentaren 
behandlas på samma sätt som en synpunkt och besvaras inom tre dagar. 
 
Under perioden 2020-09-01 – 2020-12-31 har det inkommit 13 synpunkter som berör 
kultur- och fritidsnämndens verksamhetsområde. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Rapport avseende synpunkts- och klagomålshantering för perioden 2020-09-01 – 

2020-12-31 
‒ Bilaga: inkomna synpunkter under perioden 2020-09-01 – 2020-12-31 
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KFN AU § 3 (fort.)  KFN/2020:7 - 000 
 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott föreslår kultur- och fritidsnämnden 
besluta följande: 
‒  Kultur- och fritidsnämnden har tagit del av rapporten avseende synpunkts- och 

klagomålshantering för perioden 2020-09-01 – 2020-12-31.  
 
Protokollsanteckning 
Sebastian Merlöv vill föra till protokollet att många synpunkter som inkommit till 
LUKAS gäller spontanidrott där aktiviteter kopplat till skate och scooter är en stor del. 
Vidare vill Sebastian Merlöv därmed uppmärksamma att förvaltningen har fått i 
uppdrag 2020-09-21 att utreda möjligheterna för att ta fram en spontanidrottsplan 
med fokus på utemiljö. Denna plan bör presenteras med initiala förslag under första 
kvartalet 2021. 
 
______________________ 

 
Sändlista 
Akten  
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KFN AU § 4   KFN/2021:8-000 
 
 

Information från förvaltningen 

 
 

Ärendebeskrivning 
Förvaltningschef Martin Persson informerar om: 
‒ Övergripande analys av kultur- och fritidsnämndens verksamheter 
 
Kultur- och fritidschef Michael Tsiparis informerar om: 
‒  Covid-19 
‒  Kultur- och fritidsnämndens verksamheter och planer inför 2021 
 
Ordförande Carin Hansson informerar om: 
‒ Kommunfullmäktige har ett extrainsatt sammanträde 2021-01-21 där beslut om 

rätt att ha digitala sammanträden planeras tas 
 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott beslutar följande: 
‒ Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott har tagit del av informationen.  

 
______________________ 
 
Sändlista  
Akten 
 


